



台南遠東香格里拉
SHANGRI-LA
FAR EASTERN
TAINAN

戶外證婚專案

NTD 65,000+10%

- 四小時婚禮證婚場地使用
- 享有儀式專人服務
- 會場音響設備
- 儀式證婚台一式
- 迎賓雞尾酒一缸及雞尾酒小點30人份杯
- 晚間提供現場燈光
- 專屬新娘休息室
- 住宿另享優惠價
- 新娘貼身小管家

【加價優惠】

- 主廚特製雙層蛋糕、杯子蛋糕、手工餅乾預訂享有八折優惠
- 自助式雞尾酒小點享有優惠價 NTD 500+10%，每人(最少20人份)
- 派對主題式茶點享有優惠價 NTD 800+10%，每人(最少20人份)
- 如喜宴舉辦在台南遠東香格里拉貴賓即可另享優惠

洽詢專線：(06) 702 8833宴會暨會議部

專案日期 2025年01月01日至2025年12月31日止

上述優惠不得與其它優惠專案同時使用、本飯店保有場地變更或修改權利、恕不另行通知該場地恕無包場服務



台南遠東香格里拉
SHANGRI-LA
FAR EASTERN
TAINAN

Outdoor Wedding Package

NTD 65,000+10%

- 4-hour wedding ceremony at the 7F outdoor heart-shaped swimming pool
- Exclusive butler for engagement ceremony
- Complimentary use of hotel audio-visual equipment
- Wedding ceremony platform
- One set of welcome cocktails and snacks for 30-people
- Illumination for ceremony at night
- A bride's dressing room
- Special room rate for newlyweds
- Bride's personal butler

【 Exclusive offers 】

- Receive a 20% discount on Chef's special double-layer cake, cupcakes and handmade cookies.
- Enjoy buffet cocktail snacks with the special price of NTD 500+10% per person (Minimum 20 people).
- Enjoy party themed snacks at the special price of NTD 800+10% per person, (Minimum 20 people).
- Enjoy more exclusive privileges when you hold your wedding event at Shangri-La Far Eastern, Tainan.

For further information, please contact the Events Department on (886)6 702-8833.

The package is valid from 1 January to 31 December 2025.

- This offer may not be used in conjunction with any other promotional offers.
- The hotel reserves the right to alter the prices and menu offerings without prior notice.
- This offer is not valid for private venues.